

“



News Update

”



立即了解更多 **To know more**

Cybersec Training Hub is a free self-learning platform which aims to lower the threshold for organizations to provide cybersecurity training to their employees, especially to help SMEs that lack cybersecurity talents to conduct relevant training, so as to enhance the awareness of cybersecurity among organizations and employees, reduce the cybersecurity risks of organizations from the source, and build Hong Kong into a safer cyber smart city.

PwC HK, a leading cyber security consulting firm, was commissioned by HKIRC to develop cyber security training content at Cybersec Training Hub. All training contents are from the perspective of cyber risks that employees may encounter on a daily basis. In a professional, user-friendly, interactive and easy-to-understand manner, the training simulates potential cyber risks in a real working environment and suggests corresponding prevention methods and the best way to work. Cybersec Training Hub has already launched different training package for personnel in different job position such as Finance and Marketing, Human Resources, Marketing, Senior Management and general staff training. All employees from different levels are welcome to conduct the interactive training. Please visit <https://cyberhub.hk/> for more details.

網絡安全員工培訓平台作為一個自學平台，旨在降低機構為員工提供網絡安全培訓的門檻，特別希望能夠對缺乏網絡安全人才並進行相關培訓的中小企業提供協助，以加強機構和員工對網絡安全的認識，藉此為機構從源頭上減少出現網絡安全的風險，進行把香港建設成一個更安全的智慧城市。HKIRC 委託於業界佔領導地位的網絡安全諮詢公司 PwC HK，開發和提供網絡安全培訓內容，供網絡安全員工培訓平台使用。平台的培訓內容均由員工日常可能遇到的網絡風險出發，打造出專業、易用、互動和易於理解的訓練內容，並且模擬真實的工作環境中可能出現的網絡風險，提供相應的預防方法及最理想的方式以應付日常工作。

網絡安全員工培訓平台現已推出多個專門培訓課程，包括針對高級管理、財務和會計、人力資源管理、市場營銷和一般員工培訓，讓不同崗位的員工都可以進行互動式培訓。詳情請參閱：

<https://cyberhub.hk/>。

Upcoming event

.hkirc 參展香港國際授權展

介紹「.hk」域名如何保護品牌資產

日期：2023年4月19日 - 4月21日

地點：香港會議展覽中心 Hall 1

攤位：1A-D51



The HKTDC Hong Kong International Licensing Show on 19-21 April 2023

HKIRC will participate in the HKTDC Hong Kong International Licensing Show, which will take place from 19-21 April 2023 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. The show is one of the most important licensing shows in Asia. Our booth will showcase the value of ".hk" and introduce domain name security solutions.

Our booth is at 1A-D51. Please come and visit us to get the latest information.

4月19至21日 香港貿發局香港國際授權展

HKIRC 將參加於 2023 年 4 月 19 至 21 日在香港會議展覽中心舉行的香港貿發局香港國際授權展 (HKILS)。透過參與此亞洲其中一個最重要的授權展，冀望能夠對外宣傳及展示「.hk」域名的價值，並介紹保障域名安全的解決方案。

展場攤位位於 1A-D51，歡迎前來參觀以獲取更多最新資訊。



DIALOGUE
EXPERIENCE
對話體驗
Innovative. Inspiring. Impactful.



Web Accessibility Recognition Scheme 2022-23 is officially completed. The award presentation ceremony will be held on 24 April 2023 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. Apart from the award presentation, HKIRC will be partnering with Dialogue in the Dark to organize the "Digital Accessibility Experience Booth". The booth will allow participants to experience the difficulties faced by people with disabilities in using the Internet in their daily lives. You are cordially invited to participate in this engagement booth. Details are as follows.

Date: 24 April 2023

Time: 10:00-13:00

Venue: S223, Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Wan Chai, Hong Kong

Registration link: <https://forms.office.com/r/qXhVVL08p0>

Please extend this invitation to your members, customers, business partners and friends. We welcome all to join this booth. Together we can build a digital accessibility community! Participants would be given a souvenir as a special gift once completed all games in booths. Should you have any inquiries regarding the event, please do not hesitate to contact us at web-accessibility@hkirc.hk or by phone at 2319 3804.

無障礙網頁嘉許計劃 2022-23 已經完滿結束，頒獎典禮亦將於 2023 年 4 月 24 日在香港會議展覽中心舉行。今年的典禮除了頒獎環節外，HKIRC 特別聯同「黑暗中對話」合作，設計了一系列的「網絡無障礙體驗攤位」，讓來賓能夠體會有特殊需要的人士在日常生活中，使用互聯網時面對的困難。

誠邀您參加此次展覽攤位。詳情如下：

日期：2023 年 4 月 24 日

時間：上午 10:00 至下午 1:00

地點：香港灣仔香港會議展覽中心 S223 展覽廳

報名連結：<https://forms.office.com/r/qXhVVL08p0>

歡迎大家親臨現場參加此體驗攤位，亦歡迎將此邀請轉發予您的會員、客戶、商業夥伴和朋友，共同建立數碼無障礙社區！完成所有攤位遊戲後，參與者將會獲贈精美禮品。如有任何有關活動的查詢，歡迎電郵至 web-accessibility@hkirc.hk 或致電 2319 3804 查詢。

HKIRC x SUCCESS 研討會： 如何保護您的企業免受網絡威脅

- 加深對網絡安全的認知及妥善應對網絡威脅
- 助企業減低網絡威脅的風險

日期: 17 April 2023

時間: 3:30 pm - 4:30 pm

模式: Zoom

講者:

楊柏灝先生 香港警務處網絡安全及科技罪案調查科偵緝高級督察

林嘉祺先生 香港互聯網註冊管理有限公司網絡安全經理



按此登記 Register Here

HKIRC x SUCCESS 研討會：

如何保護您的企業免受網絡威脅

數碼轉型無疑為企業帶來龐大營商機遇，但亦迎來眾多網絡安全憂患。隨著網絡安全事故越趨頻密，大中小企業更有必要提升網絡韌性，加深對網絡安全的認知及妥善應對網絡威脅，全方位保障自身的數據資產。是次研討會邀請了科技罪案及網絡安全專家，分別就本地網絡罪案趨勢、案件分享、企業網絡安全及員工意識等各方面，與大家分享他們的真知灼見，助企業減低網絡威脅的風險。

HKIRC x SUCCESS Webinar:

How to Protect Your Business from Cyber Threats

Digital transformation has undoubtedly brought huge business opportunities to enterprises, but it has also brought many cyber security concerns. With the increasing frequency of cyber security incidents, it is more important for small, medium and large enterprises to enhance their cyber resilience, deepen their understanding of cyber security and properly deal with cyber threats to protect their data assets in all aspects. This webinar invited experts in technology crime and cyber

security to share their insights on local cyber crime trends, case sharing, corporate cyber security and employee awareness to help enterprises reduce the risk of cyber threats.

Date : 17 April 2023

Time : 3:30 pm - 4:30 pm

Language : 廣東話

Format : Zoom

The APAC DNS Forum 2023

Date: 4-5 July 2023

Time: 09:00-17:00

Venue: Room N101, Hong Kong Convention and Exhibition Centre

Stay Tuned



We are pleased to announce that HKIRC will co-host the regional forum "Asia Pacific (APAC) Domain Name System (DNS) Forum 2023" with Internet Corporation for Assigned Names and Numbers ("ICANN") on 4-5 July 2023 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. The Forum is ICANN's first physical event in Hong Kong, with participants from ICANN, Hong Kong government officials, various industry and business verticals, including DNS-related, cloud services and cybersecurity solution partners, and is expected to attract more than 300 local and overseas attendees from China, Singapore and other Asia Pacific regions and countries.

Forum details as below:

- Event name: APAC DNS Forum 2023
- Event date: 4-5 July 2023
- Event time: 09:00-17:00
- Venue: Room N101, Hong Kong Convention and Exhibition Centre

Network Security Workshop

Date: 06-07 July 2023

Time: 0900-1730

Venue: Hong Kong Productivity Council

Stay Tuned



Security is a broad topic that affects many aspects relating to end-users, applications, and infrastructure. The objective of this workshop is to examine key concepts, protocols, policies, and practices to protect data and assets from potential attacks or abuse.

This course is targeted to network managers and operators, engineers and policy makers who are interested in network security and want to gain an understanding of security operations. The topics covered range from basic to intermediate level that aims to educate and challenge participants.

Course outline

- Intro to Security & Cryptography
- Device & Infrastructure Security
- Packet Analysis
- Intrusion Detection
- DDoS Attacks and Countermeasures
- Secure Internet Routing

Date: 06-07 July

Time: 0900-1730

Venue: Hong Kong Productivity Council



On 21-22 February 2023, HKIRC was invited to participate in the APTLD83 conference in Vientiane, Laos. The conference was designed to introduce members to APTLD's key developments in 2022 and plans for 2023. APTLD members also shared the most exciting developments they have accomplished to date. HKIRC shared some cybersecurity programmes and experience in enhancing cybersecurity for SMEs with industry experts and attendees from around the world during a panel discussion on "Cybersecurity Regulations and the Role of Government".

於 2023 年 2 月 21 至 22 日，HKIRC 受邀參加位於老撾永珍的 APTLD83 會議，了解有關 APTLD 在 2022 年的重要發展以及在 2023 年的計劃，而 APTLD 的成員亦借此機會分享現時取得的進展，進度令人鼓舞。HKIRC 亦在「網絡安全法規及政府角色」專題討論的環節中發表講話，與行業專家和來自世界各地的與會者分享了一些網絡安全計劃和增強中小企業網絡安全的經驗。



From 11-16 March 2023, HKIRC was invited to attend the ICANN 76 Conference in Cancun, Mexico, where Sally Costerton, President and CEO of ICANN, delivered opening remarks. ICANN 76 provided a platform for members of the global internet community to discuss and make decisions on issues related to the management of the DNS. ICANN provided updates on efforts to enhance the security and stability of the DNS, including updates on the implementation of Domain Name System Security Extensions (DNSSEC), and discussed the status of the New gTLD Program with updates on the application process for new gTLDs.

於 2023 年 3 月 11 至 16 日，HKIRC 受邀出席位於墨西哥坎昆的 ICANN 76 會議，會上由 ICANN 總裁兼 CEO Sally Costerton 發表開幕詞。在此次會議上，ICANN 76 作為重要平台角色，讓全球互聯網社區的成員參與有關 DNS 管理相關的問題進行討論，並就此做出具體決議。

ICANN 提供了有關增強 DNS 安全和穩定性的努力的最新資訊，包括有關域名系統安全擴展（DNSSEC）實施的更新、討論新通用頂級域名（gTLD）計劃的情況，以及匯報了有關新 gTLD 申請程序的進展。



If you do not wish to receive any promotion message from us, please click [here](#) to unsubscribe.

如閣下不想再收到我們的推廣電郵訊息，請按此以取消訂閱。

香港互聯網註冊管理有限公司

Hong Kong Internet Registration Corporation Limited (HKIRC)